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P R O T O K Ó Ł  NR XLII/2018 

                   z XLII  Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Masłowice 

odbytej w dniu 9 kwietnia 2018 r. 
 

 

Miejsce Sesji - Sala Posiedzeń Urzędu Gminy Masłowice. 

Sesji przewodniczył - Pan Stanisław Ziółkowski- Przewodniczący Rady Gminy. 

Na protokolanta obrad powołano – Halinę Pawlik – pracownicę Urzędu Gminy. 

W Sesji uczestniczyli radni według załączonej listy obecności. 

Ponadto w Sesji udział brali: 

Pan Bogusław Gontkowski - Wójt Gminy  

Pani Zofia Jadowska - Sekretarz Gminy  

Pani Wanda Kołodziejczyk - Skarbnik Gminy  

Ustawowy stan radnych   - 15 

Faktyczny stan radnych   - 15 

Obecnych                                                       -15 

 

 

Porządek obrad: 

1.  Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.                                                                                                                                                                                                                                                          

2.  Powołanie protokolanta obrad. 

3.  Przyjęcie porządku obrad. 

4.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5.   Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Masłowice na stałe obwody głosowania. 

6.   Interpelacje i wolne wnioski. 

7.   Zakończenie obrad. 

 

 

 Punkt 1 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Otwarcia XLII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy dokonał Pan Stanisław Ziółkowski 

Przewodniczący Rady Gminy. Stwierdził, że w Sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi 

niezbędne quorum.  

Powitał wszystkich zebranych. 

 

 

Punkt 2 

Powołanie protokolanta obrad. 
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Na protokolanta obrad XLII  Sesji Rady Gminy powołano Halinę Pawlik - pracownicę Urzędu 

Gminy. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniu 6 kwietnia otrzymał wniosek 

Wójta Gminy o zwołanie nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy na dzień 9 kwietnia 2018r. 

Przedstawił proponowany porządek obrad.  Nie zgłoszono wniosków w  sprawie 

zmian .Przewodniczący Rady  przeprowadził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

W wyniku głosowania przyjęto jednomyślnie porządek obrad . 

 

Wójt Gminy wyjaśnił, że pilna potrzeba zwołania Sesji wynika z tego, że jesteśmy zobligowani  

do podjęcia uchwały w sprawie podziału gminy na stałe obwody głosowania. 

 

  

Punkt 4 

Przyjęcie protokołu z  poprzedniej Sesji.   

 

Protokół z XLI Sesji Rady Gminy Masłowice wyłożony był do wglądu radnych. Przewodniczący 

Rady Gminy zaproponował przyjęcie go bez odczytywania. Radni nie zgłosili poprawek do 

protokołu. W wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęli go jednomyślnie 

 tj. 15 głosami – za.   

 

Punkt 5 

 Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Masłowice na stałe obwody głosowania. 

 

 Pani Zofia Jadowska – Sekretarz Gminy 

Stwierdziła, że zgodnie z Kodeksem Wyborczym Rada Gminy podejmuje uchwałę w sprawie 

podziału gminy na stałe obwody głosowania w terminie 30 dni od podjęcia uchwały 

o podziale gminy na okręgi wyborcze a ta była podjęta w dniu 8 marca 2018r. 

O takim obowiązku sygnalizowałam na poprzedniej Sesji. 

W związku z tym dzisiaj jest ostateczny termin podjęcia uchwały o podziale gminy na stałe  

obwody głosowania. Jest nowy Komisarz Wyborczy w Piotrkowie Tryb. i byłoby  źle gdyby 

poznał naszą gminę z takiej strony i musiał sam dokonać podziału naszej gminy na obwody. 

Poinformowała, że tak jak poprzednio będą utworzone 4 obwody głosowania tj.: 

nr 1 w Strzelcach Małych, Nr 2 w Chełmie, Nr 3 w Przerębie i Nr 4 w Ochotniku. 

Przedstawiła granice obwodów. Wyjaśniła, że lokal w Strzelcach Małych i Chełmie 

to lokale dostosowane do potrzeb osób niepełnosprawnych. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie podziału Gminy 

Masłowice na stałe obwody głosowania i przeprowadził głosowanie w wyniku którego 

uchwała została przyjęta przez radnych  jednomyślnie tj. 15 głosów za. 

W załączeniu uchwała Nr XII/203/2018. 

  



 

3 

 

Punkt 6 
 Interpelacje i wolne wnioski. 

   

Kołodziejczyk Dariusz – Radny RGm 

Zapytał, czy  jest już coś wiadomo o fotowoltaice. 

 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gminy, że jeszcze nie wiadomo. 

Po przeprowadzeniu przetargów w innych gminach  będziemy wiedzieli coś więcej. 

Ogólnie nie ma chętnych firm do przystąpienia do przetargów. 

 

  

Punkt 7 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XLII  Sesji Rady Gminy. 

   

  

  

  

 

 

 

        Protokolant: 

 

      Halina Pawlik 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Stanisław Ziółkowski 

 

 


